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ROK 1996 



Činnosť Obecného zastupiteľstva OZ 

Starostom obce bol František Chvasta. Zmena na poste starostu nastala počas roka a je 

uvádzaná ďalej v texte. 

Poslanci OZ boli: 1. Michal Dobrovodský, 2. Ing. Jarolím Šimo, 3. MUDr. Darina 

Marušiaková, 4. Helena Štefunková, 5. Anna Králiková, 6. Rudolf Križanovič, 7. Juraj Kudláč, 

8. Jozef Kráľovič, 9. Rudolf Bott, 10. František Vidlička, 11. Ing. Ondrej Caban, 12. Jana 

Dobrovodská. 

Obecná rada pracovala v zložení: MUDr. Darina Marušiaková, Ing. Jarolím Šimo, Anna 

Králiková, Rudolf Križanovič. 

Zástupkyňou starostu bola MUDr. Darina Marušiaková. Počas roka došlo k zmene v zložení 

OR a OZ je uvádzaná v chronologickom slede. 

Voda v našej obci 

OZ riešilo problém pitnej vody. Po rozbore naša voda bola klasifikovaná firmou Dobiš ako 

úžitková. Bude potrebné v obci vybudovať obecný vodovod. Podľa územno-správneho 

členenia SR boli obavy v obci, že obec bude pripojená k inému okresu. Verejným hlasovaním 

sa občania vyjadrili k pripojeniu k okresu Trnava. 

Na zasadnutí dňa 26.7.96 OZ verejným hlasovaním viac ako 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

prijalo uznesenie: OZ vo Vlčkovciach vyjadrilo starostovi obce p. Františkovi Chvastovi 

nedôveru a preto podľa paragrafu 13 odst. 5 písm. b zákona o SNR o obecnom zriadení č. 

369/90 zb. v znení neskorších zmien a doplnkov sa uznáša na voľbe nového starostu. Zároveň 

sa uznášalo na tom, že funkciou starostu bude do zvolenia nového starostu poverená zástupkyňa 

starostu MUDr. Darina Marušiaková s pomocou OR.  

Voľby nového starostu obce 

Voľby nového starostu obce: 23.11.1996 

Z celkového počtu voličov 855 zapísaných v zozname voličov odvolilo 552 voličov, čo bolo 

64,56%. Počet platných hlasov bol 537. Zaregistrovaní kandidáti na starostu obce boli traja: 2 

boli nezávislí kandidáti a 1 kandidát navrhla SDĽ, MUDr. Darina Marušiaková (NEKA), 

Rudolf Bott (NEKA), Ing. Jarolím Šimo. Za starostku obce Vlčkovce, bola zvolená MUDr. 

Darina Marušiaková s počtom 400 hlasov. 

Na mimoriadnom zasadnutí OZ 25.11.1996 po prečítaní správy mandátovej komisie 

predsedníčkou Idou Vaškovou zložila nová p. starostka MUDr. Darina Marušiaková Sľub 

starostu. 

Zmeny nastali aj v zložení OR ďalším členom z radov NEKA sa stal František Vidlička. 

Sobášiacimi boli p. starostka obce MUDr. Darina Marušiaková a zástupca starostu obce Ing. 

Jarolím Šimo. 

Uznesením č. 114/96 bolo zrušené pracovné miesto na úseku kultúry, ktoré bolo zriadené na 

skúšobný čas do 31.12.96. Tento úsek viedla p. Geišbergová. Po zložení sľubu poslanca sa 

novým poslancom OZ stal pán Jozef Hanus (po tom, ako sa p. Hužovič svojho mandátu vzdal). 

Z funkcie veliteľa PO OZ súhlasilo s odstúpením p. Bočku. Starostka obce sa menovanému 

poďakovala za jeho doterajšiu obetavú činnosť veliteľa PO. Novým veliteľom sa stal p. Ľuboš 



Šuran. Kriminalita bola značná, ale doteraz sa v našej obci neprejavovala, ale stalo sa tak aj 

u nás. Postihnutým bol Obecný úrad. Preto sa vybudovali nové bezpečnostné zariadenia. 

Založenie klubu dôchodcov KD 

Dňa 27.10.1996 bol uvedený do života klub dôchodcov vo Vlčkovciach, ktorý bol zriadený 

v sobášnej sieni OcÚ. Otvorenie klubu bolo so spevom členov speváckej skupiny Vlčkovanka. 

Bol zvolený výbor: Predsedníčka – Alžbeta Sokolovská, Kult. referent – Angela Magulová, 

Pokladníčka – Mária Danová. KD má v evidencii asi 50 členov. Evidencia bola zostavená na 

základe prihlášok. Členom boli vydané poukazy. Klub je zaregistrovaný na Obecnom úrade 

Vlčkovce. Má svoju vlastnú pečiatku. Jeho činnosť spadá pod sociálnu komisiu OcÚ Vlčkovce. 

Medzi veľmi milé patria stretnutia dôchodcov raz do mesiaca, ktoré v tom mesiaci oslávili deň 

svojho narodenia. Oslávenci sa stretnú vždy v poslednú nedeľu v mesiaci popoludní, aby si 

pripomenuli, že rôčky síce pribúdajú, ale elán a chuť do života dôchodcovia nestrácajú. 

Členovia klubu spoločne navštevujú divadelné predstavenie v blízkych mestách, každý týždeň 

sa stretávajú pri spoločenských hrách. Klub bol vybavený rôznym zariadením. Vybavená bola 

aj kuchynka. Vo februári bolo posedenie dôchodcov, ktoré spríjemnili deti z MŠ – prišli 

oblečené ako maškary s fašiangovými zvykmi. Dôchodcovia si vypočuli básne od M. Rúfusa. 

Občerstvenie pripravilo OZ. Stretnutie v decembri spestrili deti z krúžku pod vedením p. uč. 

Michálkovej a hudobnej skupiny p. učiteľkou s pásmom od Lucie do Vianoc. Občerstvenie 

pripravili poslanci, ktorí ho aj servírovali. 

Matričné zápisy 

Narodené deti v tomto roku: Adam Kalinay, Jakub Mihálik, Dominika Bartošová, Kristína 

Drnzíková, Dominika Repiská, Erik Kollár, Filip Sabo, Tibor Gula, Lukáš Jurík, Barbora 

Božiová, Zuzana Vidličková, Tomáš Bočko, Monika Bočková, Miroslav Koštiaľ, Simona 

Pukancová. 

Manželstvo uzatvorili: Martina Čapkovičová a Radovan Miškolci, Andrea Grunská a Peter 

Jurík z Majcichova, Zuzana Holešová a Martin Prívozník, Erika Vrbovská a Tomáš Bočko, 

Marek Robot a Mária Sabová, Ladislav Slovák a Alena Krupová, Pavol Kucman a Mária 

Kazmányová, Miroslav Kubov a Monika Glasová, Róbert Klačo a Martina Králiková, Jozef 

Kollár a Zuzana Hrebíčková. 

Zomrelí občania: Antónia Ševčíková 90-ročná, Hermína Šuranová 98-ročná, Terézia Široká, 

Agneša Miháliková, Milan Hedvig, Rudolf Bott, Mária Kalivodová, Ing. Peter Kováčik 27-

ročný, Kamila Švandová. 

ŠKOLSTVO 

Nový školský rok sa začal školskou slávnosťou. Riaditeľka školy privítala žiakov i nových 

prvákov na škole. Na škole trvale zostáva znížený počet tried pre znížený stav žiactva. Škola 

naďalej zostáva malotriedna. V každej triede sa vyučujú spojené dva ročníky. 1. trieda – 1. a 3. 

ročník, p. uč. Anna Masaryková, 2. trieda – 2. a 4. ročník, p. uč. Jarmila Horváthová. 

Oddelenie školského klubu: 1. oddelenie – 1. a 3. ročník, vychovávateľka Marta Kudláčová, 2. 

oddelenie – 2. a 4. ročník, vychovávateľka Alena Doležajová. Do školského klubu chodili 

všetci žiaci školy. Len niektorí žiaci sa nestravovali. Na obed chodili domov a poobede sa 

o 1300hod. vracali do školského klubu. 



Na začiatku šk. roka bolo na škole 47 žiakov. V zberovej aktivite nazberali 800 kg papiera 

a textilu a dostali zaň 1920,-Sk. Peniaze zostali v pokladni rodičovského združenia a používali 

sa na financovanie súťaží a občerstvenia žiakov. V decembri Mikuláš deťom v Trnave rozdal 

darčeky. V októbri sa žiaci zúčastnili na exkurzii na Červený Kameň. Prezreli si Smolenický 

zámok a park. Na spiatočnej ceste v Trnave sa zastavili v Múzeu v Trnave, kde si prezreli 

zaujímavú, prírodovednú expozíciu a výstavu starodávnych hračiek. V decembri bolo 

vyučovanie ukončené o týždeň skôr, pretože v našom okrese sa rozšírila chrípková epidémia. 

Potom boli vianočné prázdniny až do 7.1.1996. Vo februári v spolupráci so sponzorom 

Michalom Dobrovodským, ktorý požičal „M-Club“, usporiadali maškarný ples aj s materskou 

školou. Hudbu a občerstvenie zabezpečil sponzor. V marci sa uskutočnili triedne kolá súťaže 

Hollého pamätníka. Víťazi z triedneho kola postúpili do školského kola, ktoré bolo v školskej 

jedálni. Najúspešnejší recitátori boli odmenení knihami. Slávnosť Dňa matiek sa uskutočnila 

v druhú májovú nedeľu popoludní. Žiaci vystúpili s pekným kultúrnym programom, ktorý 

väčšinou nacvičili vychovávateľky školského klubu. Žiaci mamičkám odovzdali vlastnoručne 

vyrobené darčeky. V tomto roku sa na škole vyučovala náboženská výchova ako nepovinný 

predmet vždy v pondelok. Vyučoval rímsko-katolícky kňaz, farár našej farnosti pán Alojz 

Gubala. Žiaci si ho obľúbili a pod jeho vedením pripravili pekné vianočné vystúpenie pri 

jasličkách v kostole. Pán farár má ku žiakom dobrý prístup, rád spieva a je u detí obľúbený. Na 

konci mája žiaci boli na výlete v Bojniciach. Navštívili vystúpenie šermiarov, sokoliarov 

a prezreli si zoologickú záhradu. Jedna skupina žiakov bola prítomná aj na drezúre slonov. Na 

škole v tomto roku pracoval zdravotnícky krúžok pod vedením p. vychovávateľky Doležajovej. 

Deti sa naučili základnej ošetrovateľskej technike. Ku dňu detí OcÚ pripravil pre žiakov ZŠ 

a MŠ vystúpenie bratislavských umelcov. Na dvore OcÚ maľovali „Radostný život v mieri“. 

V zimnom období šarapatila chrípka. Chorobnosť žiactva v okrese dosiahla 30%. Na škole bolo 

zameškaných 1203 vyučovacích hodín, čo bolo 26,15 hod. na jedného žiaka. Správanie žiakov 

na škole bolo vcelku slušné, zníženú známku zo správania nemal nikto.  

Výchovno-vyučovacie výsledky boli: v 1. roč. prospelo 11 žiakov, v 2. roč. prospelo 11 žiakov, 

v 3. roč. prospelo 10 žiakov, vo 4. roč. prospelo 14 žiakov. V tomto školskom roku všetci žiaci 

postúpili do vyššieho ročníka. Pochvaly a odmeny dostali títo žiaci: 1. roč. Peter Chrvala 

a Dominika Remžová, 2. roč. Nikola Dobrovodská, Jaroslav Madara, 3. roč. Miriam 

Demovičová, Mária Kalivodová, 4. roč. Miroslava Klimová, Lucka Dvoráková, Dominik 

Križanovič. 

Školský rok bol ukončený školskou slávnosťou a rozdaním vysvedčení. Po slávnosti sa žiaci 

rozišli do svojich rodín na zaslúžené prázdniny. 

Materská škola 

V tomto školskom roku bolo prihlásených 40 detí. Riaditeľka bola p. Helena Štefunková. 

Učiteľkami boli: p. Ľudmila Retzerová, Mária Bartošová, Dagmar Jantová.  

V septembri bola ukončená plynofikácia celej budovy materskej školy. Pre chrípkovú 

epidémiu, keď bol zákaz združovania sa detí, nekonala sa Besiedka pod stromčekom a MŠ bola 

zatvorená počas sviatkov a medzi sviatkami. Až 2. januára deti dostali veľa darčekov a balíčky, 

na ktoré prispeli ŠS Trnava, OcÚ Vlčkovce, p. Mária Hesková, p. Slezák a p. Hanus z radov 

podnikateľov. Deti dostali veľa skladačiek, kočiariky, bábiky, autá, lopty, z čoho mali veľkú 

radosť. Dňa 15.II. boli deti pozvané do kinosály KD na divadelné predstavenie Červená 

čiapočka. Predstavenie bolo veselé a deťom sa páčilo. Deti sa zúčastnili Maškarného plesu 

spolu s deťmi zo ZŠ, ktorý sponzoroval p. Michal Dobrovodský. Oslavy Dňa matiek sa konali 



12. mája. Najmenší sa predstavili s pekným programom z básní, piesní a tanca. Na deň detí 

OcÚ pripravil deťom filmové predstavenie, deti súťažili v hrách a tancovali. Šk. rok bol 

slávnostne ukončený 28.6. P. riaditeľka Štefunková sa v príhovore rozlúčila s deťmi 

odchádzajúcimi do 1. ročníka ZŠ.  

HNUTIA A ORGANIZÁCIE V OBCI 

Základná organizácia Slovenského záhradkárskeho zväzu ZO SZZ 

Organizácia mala k 31.12.1996 71 členov, pribudlo 8 nových členov, piati členovia vystúpili. 

Jeden člen zomrel. Bol to p. Štefan Reháček dlhoročný člen a funkcionár, ktorý naposledy 

vykonával 6 rokov funkciu pokladníka, ktorú si plnil s plnou zodpovednosťou. Organizáciu 

viedol 7-členný výbor na čele s predsedom Filipom Uhrovičom. 24. februára 1996 bola 

slávnostná degustácia a zúčastnilo sa na nej 33 pestovateľov s 35 vzorkami bieleho a 17 

vzorkami červeného vína. Spolu to bolo 52 vzoriek. Za šampióna degustácie bolo vyhlásené 

červené víno „Frankovka“ z PD Majcichova. 26. septembra bola usporiadaná výstava ovocia, 

zeleniny a kvetov. Výstavy sa zúčastnilo 22 pestovateľov so 102 exponátmi ovocia a 17 

exponátmi zeleniny. Výstavu navštívilo 136 občanov. Najkrajšie exponáty z miestnej výstavy 

boli odoslané na celoštátnu súťaž o najkrajšie „Jablko roka na Slovensku“. Boli to jablká p. 

Jaroslava Kocmála, Filipa uhroviča, Klementa Prívozníka, Františka Šurana, Alojza Uhroviča, 

Petra Chrvalu. Pán Filip Uhrovič sa zúčastnil na stretnutí ovocinárov Slovenska, ktorá sa konala 

11. a 12. februára 1996 v Modre, prednášali tu okrem špičkových odborníkov v ovocinárstve 

i odborníci z Rakúska, Poľska, z Českej republiky, Švajčiarska, Slovinska a Nemecka.  

Poľovnícke združenie Vlčkovce – Opoj PZ 

PZ v tomto roku riadil výbor: Predseda – Ing. Ľubomír Doležaj, tajomník – Ján Krajčovič, 

finančný hospodár – Anton Kudláč, hospodár – Tibor Kajdači. V tomto roku PZ malo 21 

členov. 

Činnosť združenia sa riadila pánom činnosti. V oblasti starostlivosti o zver možno uviesť 

nasledovné čísla: srnčia zver 31, zajac 520, jarabica 9, bažanty, kohút 75, sliepka 220. Na zimné 

obdobie bolo zabezpečené dostatočné množstvo krmiva. Produkcia diviny oproti roku 1995 

poklesla. Je to spôsobené tým, že počas poľovačiek sa ukázali nízke stavy zajačej a z toho 

dôvodu nedoporučil výbor zajaca loviť ani chytať. Za rok 96 členovia odpracovali 2069 

brigádnických hodín. V rámci brigádnickej činnosti sa členovia PZ starajú o zvieratá, pomáhajú 

prírode tým, že upravujú mnohé oblasti tak, aby sa tam zver mohla zdržiavať a aby vtáctvo 

malo kde hniezdiť. Prispievajú k tomu, aby sa živočíšstvo z našich končín nevytrácalo. Tak 

upravili aj prútnik -  čo je zanedbané územie od Zelenča pri Trnávke tak, aby bolo vhodné na 

pestovanie krmiva. Pri Seredi na Dolnom poli vznikla ďalšia remízka. Z kultúrno-

spoločenských akcií bola uskutočnená výstava trofejí pre občanov spojená s posedením pri 

guláši s hudbou. Usporiadanie JS stavačov (jesenné skúšky stavačov) organizovaných Oko SPZ 

(Okresná komisia slovenského poľovníckeho združenia) v našom revíri. Akcie boli členmi 

a občanmi hodnotené veľmi dobre a aj Oko SPZ rozhodcovia nešetrili slovami chvál.  

Telovýchova 

TJ Družstevník Vlčkovce v tomto roku viedol výbor: Predseda – Alojz Svíba, tajomník – 

Vladimír Šuran, vedúci „A“ družstva – Jaroslav Jakubech, hospodár – Ivan Vidlička, 

pokladníčka – Mária Madarová, vedúci dopravy – Milan Miklovič st., členovia výboru – 

Ľubomír Sivák, Mário Sivák, Ivan Štefunko, Vladimír Falath. 



V roku 1996 sa organizácia zaoberala jediným druhom športu a to futbalom. V organizácii 

pracovali 2 družstvá, žiacke a družstvo dospelých. Družstvo dospelých v jarnej časti trénoval 

Ľubomír Belko. Doma mužstvo vyhralo 3 zápasy. Získalo 32 bodov. Umiestnilo sa na 9. mieste. 

Najlepšími strelcami boli: Ján Šturdík, Ľuboš Vaško, Pavol Bobák. V novom súťažnom ročníku 

bolo mužstvo zaradené do III. B triedy. V príprave odohralo rad kvalitných zápasov 

s kvalitnými súpermi. Celkovo vyhralo 7 zápasov, prehralo 4. Naši strelci nastrieľali 38 gólov 

a obdržali 16. Po jesennej časti mužstvo bolo na 2. mieste. Káder mužstva tvorili: Ľubomír 

Sabo, Milan Miklovič, Drahomír Kabát, Jozef Orešanský, Jaroslav Madara, Pavol Bobák, 

Roman Miškolci, Radovan Miškolci, Ivan Štefunko, Ľubomír Vaško, Vladimír Lovás, 

Vladislav Kráľovič, Marek Bilčík, Ivan Vidlička.  

Mimosúťažná činnosť: Počas krátkej letnej prestávky činnosť TJ neustala. Počas necelých 2 

mesiacov usporiadali akcie: Memoriál Rudolfa Rišku – turnaj starých pánov. Zúčastnili sa ho 

družstvá z Opoja, Križovian, Trakovíc a domáce družstvo. Víťazom sa stali starí páni z Opoja, 

na druhom mieste skončili Trakovičania, tretie miesto obsadil domáci kolektív, na štvrtom 

mieste družstvo z Križovian. Bola to vydarená akcia, na ktorej si uctili pamiatku svojho 

bývalého člena. Na súťaži o putovný pohár starostu – 3. ročník, sa zúčastnili družstvá 

z Križovian, Opoja, Bolerázu a domáci. Turnaj mal výborný priebeh, aj keď 1. miesto neobsadil 

domáci kolektív. Prvenstvo po 3. raz a tým aj putovný pohár do trvalého vlastníctva získalo 

družstvo z Križovian. Druhí skončili Opojčania a tretie bolo domáce družstvo. Po vyhodnotení 

a odovzdaní cien pokračovala spoločenská časť zábavou. Akcie boli zo strany ostatných 

zúčastnených vysoko hodnotené, čo sa týka prípravy a priebehu. Športovci sa spolupodieľali aj 

na Vatre zvrchovanosti, ktorej organizátorom bola miestna HZDS. Tiež sa podieľali na 

tradičnej akcii Stavanie mája spojené s posedením občanov, ktorej organizátorom bol Hostinec 

u Michala, ktorý oslavoval výročie svojho otvorenia. Veľmi úspešnou akciou, ktorú 

telovýchova pravidelne organizuje, je oslava fašiangových tradícií v obci – Pochovávanie basy. 

Tak tomu bolo aj v tomto roku. Zábava vyvrcholila tradičným pochovaním basy za asistencie 

farára Križanoviča, miništranta Jakubecha a plačiek. Členovia TJ pravidelne v areáli kosia 

a udržujú trávnik. Činnosť TJ v tomto roku sponzorovali : Retzer Michal ml., Predstavenstvo 

PD, p. Hesko, p. Bachratý a jeho spoločnosť, p. Michal Dobrovodský. 

Dedinská organizácia SDĽ 

DO SDĽ pracovala v obci pod vedením Ing. Milana Šimu. Na úseku kultúrno-spoločenskom 

položili kytice padlým občanom v bojoch počas SNP pri príležitosti výročia SNP za účasti 

poslancov, občanov, členov DO ZPB (Dedinská organizácia zväzu protifašistických 

bojovníkov). Podieľali sa ďalej na skrášľovaní obce. Členmi výboru boli: Jozef Hanus, Alojz 

Belák, Michal Vidlička, Jozef Šimo. 

Obecná organizácia HZDS v obci 

Pri príležitosti vyhlásenia zvrchovanosti a samostatnosti SR usporiadala Obecná organizácia 

HZDS vo Vlčkovciach slávnosť dňa 20.7.1996 večer. Otvoril ju predseda p. Marián Miškolci 

(p. Chvasta počas roka prestal vykonávať funkciu predsedu HZDS v obci). Slávnostný príhovor 

predniesol starosta obce p. František Chvasta. Deti dostali lízanky a na opekanie špekáčiky. Ich 

šantenie a rozžiarené očká boli pre poriadateľov najväčšou odmenou.  

Pre dospelých bolo pivo a malinovka. Vatru zapálil podpredseda p. Jaroslav Kocmál a vzápätí 

sa ozvala hudba. Občerstvenie zabezpečila miestna TJ. Sponzormi podujatia boli: p. Hesková, 

Hostinec u Michala a Slezákovci. Na slávnosti sa zúčastnilo veľa občanov. 



POČASIE 

Január začínal bohatou nádielkou snehu. Pre tieto nížinaté oblasti to bolo nezvyklé. Niekoľko 

rokov predtým boli zimy väčšinou bez snehu a pomerne teplé a tento rok sa veru ľudia 

nahádzali lopatami pri odmetaní chodníkov. Pretože riadne mrzlo, chodníky skôr pripomínali 

klzisko a lepšie by sa bolo korčuľovalo ako chodilo. Problémy mali starší a chorí ľudia, ktorí 

vychádzali z domov iba v najnutnejších prípadoch. Radosť mali deti. Vymenili televízory za 

sánky a korčule. Často bolo počuť: „To je zima, aká má byť.“ „Keby sa len toho snehu toľko 

naváľalo.“ „Bude vlahy na poliach“ – ozývalo sa z dvorov a hukot lopát striedali zhŕňače 

a prútené metly povyťahované z pivníc a poznášané z povál. Snehu bolo stále viac, jar sa akosi 

pozabudla. V zimných kabátoch a vetrovkách sa chodilo dlho, až do polovice apríla. Nedalo sa 

pracovať. Vegetácia sa preberala z dlhého „zimného spánku“ veľmi neskoro. Jar prišla až po 

Veľkej noci, keď nastalo prudké oteplenie. Rozkvitli stromy a začalo sa pracovať v záhradách. 

Jarné dni boli len podľa kalendára, lebo skôr to už bolo leto. Teploty v druhej polovici apríla 

vystupovali na 20-27°C. Slnko bolo silné a veľmi prudké. Ľudia sa schovávali do chládku. 

Napriek tomu, že v túto zimu bolo veľa snehu, záhony rýchlo vyschli a bolo treba zavlažovať. 

Leto začalo svoju vládu 21.júna v piatok. Po 30°C-vých horúčavách nasledovali silné búrky 

v našej obce bez záplav, ale v niektorých častiach Slovenska sa veru mnohé potrápili 

s rozbúreným živlom, akým vie byť voda. 22. júna padal ľadovec, ktorý pobil plodiny 

v záhradách. Daždivé leto spôsobilo, že veľa plodín v záhradách nedozrelo a pohnilo. Jeseň 

bola pomerne teplá a aspoň jesenné plodiny ako-tak dozreli. Zima bola mrazivá a snehu bolo 

menej. Ľadu a zľadovatených chodníkov si ľudia užili až-až. Korčuľovalo sa nielen na 

klziskách, ale aj na cestách, hlavne v bočných uličkách v obci.  

  

 

 


